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1. Goedkeuring vorig verslag 
• Geen opmerkingen 
• Afspraak i.v.m. publicatie verslagen: Eva bezorgt aan ICT voor publicatie op 

website Triangel => enkel goedgekeurde verslagen, en waar nodig 
geanonimiseerd.  
 

2. Schoolorganisatie 2024-2025 - ADVIES 

o Schoolreglement: 
▪ De wijzigingen doorgenomen, enkele zaken aangepast (zie bijlage bij 

dit verslag). 
▪ Enkele bijkomende opmerkingen: 



• Maximumfactuur: leerlingen die nu in 1 en 2 zitten gaan nog 2 
keer op openluchtklassen => maximumbedrag delen door 3 
schoolreizen = budget van 180 euro per leerling. Bedrag kan 
voorlopig nog niet aangepast worden. Voorstel om in 
tussentijd toch budget per leerling te verhogen.  

• Te laat komen wordt een steeds groter probleem.  
• Hoofdluizen: zijn er acties mogelijk naar ouders die niet de 

nodige behandeling bieden? In eerste plaats kan school in 
overleg gaan met de ouder. Als dat geen verbetering brengt, 
kan het CLB gevraagd worden om contact op te nemen. De 
school kan zelf geen behandeling opstarten. Het stappenplan 
is een protocol van het CLB, dit kan niet gewijzigd worden in 
het schoolreglement. Belangrijk dat ouders steeds melden 
wanneer er luizen gevonden worden.   

o Kalender en schoolvrije dagen 
▪ Vraag technische dienst om 14/10/2024 een schoolvrije dag te 

plannen vanwege het verkiezingsbureau in Triangel Pamel op 13/10. 
• Niet mogelijk: in week pedagogische studiedagen geen 

facultatieve verlofdag, en pedagogische studiedagen liggen al 
lang vast.  

• An VDS bekijkt de vraag met het CBS.  
o Extramurosactiviteiten: geen extramuros in 2024-2025 

Positief advies schoolraad mits gevraagde aanpassingen in het 
schoolreglement.  

3. Lestijdenpakket Triangel Strijtem/Lombeek - ADVIES 

• 10 lestijden kleuters over -> ingezet op klasondersteuning in de 
kleuterklassen in Lombeek 

• 28 lestijden voor de lagere school in Strijtem te kort voor voltijdse 
ontdubbeling van de eerste graad (omwille van het aantal leerlingen en de 
oppervlakte van de klassen) én een halftijdse ontdubbeling van de tweede 
graad 

• 23 lestijden voor de lagere school in Lombeek te kort voor een halftijdse 
ontdubbeling van de eerste en van de tweede graad 

• In totaal worden 51 lestijden ten laste van het lokaal bestuur gevraagd.  
• Opmerking: graadsklas 5 en 6 Lombeek is een grote klas met 19 leerlingen. 

Het is een klas met verschillende ondersteuningnoden. Kan hier ontdubbeld 
worden of ondersteuning komen? Er zal ook een nieuwe leerkracht starten. 
Voorstel om de klasleerkracht te ondersteunen met 6 extra lestijden.  

Positief advies schoolraad mits 6 extra lestijden ten laste voor 
ondersteuning in graadsklas 5&6 Lombeek  

4. Lestijdenpakket Triangel Pamel – ADVIES 

• Triangel Pamel vraagt 34 lestijden ten laste van de gemeente: 
o 11/24 uren + 1/24 SES-lestijden voor het eerste leerjaar 
o 11/24 uren + 1/24 klasondersteuning voor het tweede leerjaar 



o 12/24 uren om het vijfde leerjaar voltijds te kunnen splitsen 
(verschillende leerlingen met extra ondersteuningsnoden, klein 
klaslokaal) 

• 1 januari leerkracht zesde leerjaar op pensioen  

Positief advies schoolraad  

5. Agendapunten via ouderraad Pamel: 
a. Speelplaats kleuters (vooraan) is onbruikbaar door de vele modder en geen gras. 

Gras kan niet/amper groeien. Kinderen hebben dus een stuk speelplaats die niet 
bruikbaar is en verder ook zeker niet netjes oogt. Wat kan/wil de gemeente hieraan 
doen om dit beter te maken? 

• Gras groeit moeilijk op de heuvel waar kinderen lopen. Al eens opnieuw 

ingezaaid, en zal terug ingezaaid worden.  

• Ook wel hevig geregend de laatste tijd.  

• Het is intussen opnieuw opengesteld.  

b. Kelder in Pamel is structureel een probleem als de dompelpomp niet geactiveerd 
wordt. Kan hier een oplossing worden voorzien die structureel is? 

• Afvoeren zaten verstopt, nieuwe leidingen gelegd waardoor dat probleem 

opgelost werd.  

• Kruipkelder leidingen verwarming waarschijnlijk ook een lek. Wanneer buis wordt 

doorgetrokken naar toiletten voor aansluiting regenwater zal dit mee opgenomen 

worden => in een vakantie want speelplaats moet worden opengebroken.  

• Vraag ouderraad: kan er iets gebeuren aan het afdak van de toiletten? Elektriciteit 

staat er los.  

c. Is er een voorstel voor een fietsenstalling in Pamel? Nu worden de fietsen op de 
speelplaats geplaatst wat terug een stuk van de speelruimte inneemt van de kinderen 
+ dit is geen veilige plaats voor de fietsen. Is hier een voorstel? 

• Er wordt bekeken waar een fietsstalling zou kunnen staan, en ook 

subsidiemogelijkheden worden onderzocht.  

d. Slot poort Pamel. Momenteel moet deze afgesloten worden met een badge van de 
leerkrachten tijdens schooltijd. Dit is een veilige situatie tegen mensen die niet op 
school thuishoren maar is hier een plan i.v.m. brand? Gaat deze poort dan 
automatisch open?  

e. Evacuatie brand oefeningen op school. Wat is de frequentie? Kunnen we een laatste 
rapport inkijken? 

• Poort gaat niet automatisch open, maar naar buiten gaan kan altijd.  

• Jaarlijks gebeuren evacuatieoefeningen met of zonder preventieadviseur. Dit jaar 

was er een oefening zonder.   

6. Communicatie via Gimme 

• School heeft de kalender leeggehaald zodat er minder meldingen 
doorkomen. Men ervaart ook minder reclame (enkel initiatieven van lokaal 
bestuur worden nog gedeeld). Dit wordt als positief ervaren bij de ouders. 

• Tip: ouders kunnen zelf instellen in Gimme hoe vaak ze meldingen willen 
krijgen.   



• Voordeel Gimme is dat ouders zelf de taal kunnen kiezen. School verplicht 
om in Nederlands te communiceren. Bijlagen kunnen echter niet vertaald 
worden.  

7. Nieuw lid lokale gemeenschap Strijtem? 

• Sofie kan geen deel meer uitmaken van de schoolraad als lid lokale 
gemeenschap Strijtem want kindje zal er naar school gaan.   

• Intern op zoek gegaan naar nieuw lid: juf Griet aangesproken. Ouderraad 
Strijtem zal officiële mail sturen.  

• Bedankt, Sofie! 

8. Ontslag Annemie Leurs – Lokale gemeenschap O.L.V.-Lombeek 

• Juf Linda zal iemand aanspreken om lokale gemeenschap te 
vertegenwoordigen.  

• Bedankt, Annemie! 

9. Data schoolraad 2024-2025   

• 1/10/24 19 uur  
• 11/02/25 19 uur 
• 10/06/25 19 uur => ouderraden Strijtem en Lombeek komen vooraf samen om 

lestijden te bespreken 

10. Varia: 
a. Ouderraad Triangel Pamel krijgt 5.000 euro subsidie van Pajottenland+ om 

schoolmuur te verfraaien met tekening van bekende kunstenaar.  
b. Eva stuurt verslag z.s.m. door, graag tegen maandag 

opmerkingen/goedkeuring doorgeven.  

 


